
  
 
Schriftelijke Vragen ‘Van de stoep gebromd’ 
 
Aan het College van B&W van de Gemeente Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
 
Rotterdam, 22 januari 2018 

Geachte college, 

Al lange tijd is er sprake van een onveilige verkeerssituatie in Hoogvliet. Daar gebruiken bromfietsers en 
motorrijders met grote regelmaat een stoep/voetgangerszone als sluiproute (zie bijlage 1 voor nadere 
specificatie). Het is inmiddels zo erg dat een van de bewoners van de woontoren aan de Othelloweg ons 
heeft laten weten al enkele keren EHBO te hebben moeten verlenen omdat er iemand voor z’n sokken was 
gereden. Dit kan én mag natuurlijk nooit de bedoeling zijn. Daarom stelt de VVD de volgende vragen:  

1. Is het college bekend met de onveilige verkeerssituatie tussen de Marthalaan en Laning zoals op 
bijgevoegd kaartje (bijlage 1) weergegeven? Zo ja, wat heeft het college de afgelopen tijd gedaan 
om betreffende situatie veiliger te maken? 

2. Heeft het college de casus besproken met bewoners danwel gebiedscommissie? Zo ja, wat is daar 
concreet uit voortgekomen? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid een sluishek te plaatsen? Zo nee, waarom niet? 
4. Welke eventuele andere oplossingen draagt het college zelf aan om aan deze onveilige situatie 

een einde te maken?  

Met belangstelling kijken we uit naar de beantwoording van onze vragen. 
 

Met vriendelijke groet, 
1.  
2.  
3.  
4.  

Jan-Willem Verheij 
VVD Rotterdam 

 

 

 



Bijlage 1 

 

 


